

《单词百科:independence是什么意思?independence怎么发音?independence的解释和用法》

英语单词independence是什么意思?independence怎么读?independence怎么发音?简答网为您整理了independence的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



independence怎么读

independence的读音:[nd pend ns]

independence的意思

1、n.独立;自主;

independence的相关词组

1、Declaration of independence [法]独立宣言;

2、independence day 独立纪念日;

independence的近义词

1、autonomy n.自治, 自治权;自主权;自治国, 社区, 或集团等;人身自由;

2、liberty n.自由;放肆的行为;

independence的反义词

1、dependence n.依靠;依赖(酒精或药物);依存(关系);

independence的双语例句

1、The period from the War of Independence to the Civil War is the babyhood of the United States.

从独立战争到内战这个时期是美国的婴儿期。

2、The subject peoples of her empire were anxious for their own independence.

她的帝国中被迫向她臣服的民族迫切渴望自身的独立。

3、The majority of Scots favour an autonomous Scotland involving devolution or complete independence.

大多数苏格兰人都赞成一个中央权力下放自治苏格兰或完全独立。

4、His independence had been forged on the anvil of a harsh environment.

他的独立性是在艰苦的环境中锤炼出来的。

5、They have agreed to recognize the breakaway republic's independence.

他们已经同意承认分离出去的共和国的独立性。

6、France is on the point of recognizing the independence of the Baltic States.

法国即将承认波罗的海诸国的独立。

7、Cuba gained independence from Spain in 1898.

古巴于1898年脱离西班牙而获得独立。

8、Parents' natural desire to protect their children should be counterbalanced by the child's need for independence.

父母保护孩子的本能愿望应当与孩子独立的需要相平衡。

9、Tunisia achieved independence from French colonial rule in 1956.

突尼斯于1956年从法国的殖民统治下获得独立。

10、These people cherish their independence and sovereignty.

这些人民珍视他们的独立和主权。

11、The minister was asked to preside at the independence ceremonies of the small island state.

那位部长被邀请去主持这个小岛国的独立仪式。

12、A referendum showed beyond doubt that voters wanted independence.

全民公决无疑显示选民支持独立。

13、The district unilaterally proclaimed its independence from the national government.

该地区单方面宣布脱离国家而独立。

14、Many Croats and Slovenes saw independence as the fast track to democracy.

很多克罗地亚人和斯洛文尼亚人把独立看作通往民主的捷径。

15、Italy had thus practically declared her independence.

意大利几乎就是这样宣告独立了。

16、We , the people of Indonesia, hereby declare Indonesia's independence.

吾印度尼西亚公民特此宣布印度尼西亚独立。

17、a signatory of the Declaration of Independence

《独立宣言》的签署者

18、a unilateral declaration of independence

单方面宣布独立

以上是简答网为您整理的independence怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于independence的用法、independence的释义、independence的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/independence>

